
Fedje kommune 

 

 

Møteprotokoll 

for 

Kommunestyret 
 

Møtedato: 25.09.2018 

Møtestad: Slissøyna/skarvøyna - det sosiale rommet 

Møtetid: 18:15 - 20:15 

 

 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Marit Solbakk Øien  

Gidske Borge Kolltveit Ap 

Ottar Tangen Frp 

Erling Walderhaug H 

Stian Herøy H 

Ingmar Stuberg Krf 

Roy-Asle Tungland Krf 

Tove Nordseth Krf 

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Kristin Aase Ap 

Martin Karlsen Ap 

Inge Waage Frp 

Einar Ophaug H 

Silje Sulen Gullaksen H 
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048/18: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

Behandling: 

Direktør ved Haraldsplass diakonale sjukehus informerte om nytt sjukehusbygg og tilbodet til 
innbyggjarane i Nordhordland.  
 
 

Vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

049/18: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

Gidske Borge Kolltveit(Ap) kom med følgjande kommentar: På grunn av avrøystingsmåten i sak 
046/18 såg det ut til at Arbeiderpartiet var i mot arbeidsgruppa. Det var tidsplanen til arbeidsgruppa 
dei røysta i mot.   
 

Vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

050/18: Referatsaker 

 

Behandling: 

Rådmannen orienterte om ny organisering og samarbeid med politisk nivå.  
Referatsaker: 
18.1 Innføring av pakkeforløp for psykisk helse og rus 
18.2 Melding om oppstart av planarbeid 
18.3 Møteutskrift - kontrollutval Fedje, 12.sept 2018 
18.4 Reiselivsplan for Fedje 
18.5 Skatt på eige og inntekt pr 31.mai 2018 
18.6 Status driftsrekneskapen og investeringar pr 31.august 2018 
18.7 Informasjon til kommunane om mobbeombodet - nytt tilbod 
18.8 Møteutskrift representantskapsmøte i Nordhordland Revisjon IKS 



 

 

 

Vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

051/18: Arbeidsavtale for rådmann 

 

Behandling: 

Framlegg frå Ottar Tangen(Frp): 
Møtet vert lukka i tråd med kommunelova §31-3.  
Framlegget vart avvist med 11 mot 3 røyster. Framstegspartiet og Marit Solbakk Øien røysta for 
lukkingsframlegget.  
Endringsframlegg frå Ottar Tangen (Frp):   
Det vert gjort følgjande endringar i arbeidsavtalen:  
Punkt.2. vert endra til: Nils Moldøen tilsettes i midlertidig stilling som rådmann med tiltredelsesdato 
6.august 2018, med varighet inntil 6.august 2019. Rådmannen har fast kontorsted for tiden på 
kommunehuset. Det må imidlertid påregnes noe reisevirksomhet. Arbeidsstedet kan endres ved 
behov. 
Heile punkt 13 vert fjerna.  
Punkt 14. vert endra til: Ved fratreden er arbeidstakeren forpliktet til å tilbakelevere alt materialet 
som tilhører Fedje kommune, og som arbeidstakeren i ansettelsestiden måtte være kommet i 
besittelse av. Det kan ikke utøves tilbakeholdsrett i noe materiale som er kommunens eiendom.   
Tangen sitt framlegg vart sett opp mot ordføraren sitt framlegg. Ordføraren sitt framlegg vart 
vedteke med 8 mot 6 røyster. Representantane frå Arbeiderpartiet, Framstegspartiet og Marit 
Solbakk Øien røysta for Ottar Tangen sitt endringsframlegg.  
 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner avtalen slik den ligg føre.  
 
Vedteke med 8 mot 6 røyster. Representantane frå Arbeiderpartiet, Framstegspartiet og Marit 
Solbakk Øien røysta for eit alternativt forslag.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 



 

 

052/18: Festeavgift gravplass 

 

Behandling: 

Endringsframlegg frå Ottar Tangen (Frp):  
Avgiftene for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje vert redusert med 1000,- kr for 
kistegrav og 1000,- kr for urnegrav.  
Framlegget vart satt opp mot formannskapet sitt framlegg. Endringsframlegget vart avvist med 11 
røyster mot 3 røyster. 
 

Vedtak: 

Fredningstida for graver i Fedje kommune er 20 år. Etter denne tida kan grava festast i 8 bolkar, kvar 
på 5 år, slik at samla freding og festetid vert 60 år. Ved skriftleg søknad kan grava festast frå 60 år 
fram til grava er 99 år. 
Festeavgift : 

1. periode : bolkar på 5 år ( frå 20 – 40 år  )  kr 300,- pr år 
2. periode : bolkar på 5 år ( frå 40 – 60 år  )  kr 400,- pr år 
3. periode : bolkar på 5 år ( frå 60 – 99 år  )  kr 600,- pr år 

Barne- og urnegraver får halv festeavgift 
Feste av dobbelgrav : Ved opning av ny dobbelgrav kr 2000,- . 

Avgifter for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje :  
          Utanbygds seremoni med kistegrav  kr 9.000,- kr 
          Utanbygds seremoni med urnegrav  kr 6.000,- kr  
 
Kommunestyret går for formannskapet sitt forslag til vedtak. Kommunestyret ber rådmannen om å 
koma attende med ei sak for å drøfta ulike måtar å sikra gravene rundt kyrkja, som kulturminne. 
Inntil vidare skal desse gravsteinane stå.  
Vedteke med 11 mot 3 røyster. Representantane frå Framstegspartiet og Martin Karlsen(Ap) røysta 
for endringframlegget.   
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

053/18: Framdriftsplan ny rådmann 

 

Behandling: 

Tilleggsframlegg frå Kristin Aase(Ap): 
Arbeidsgruppa orienterer i kommunestyret etter kvart møte.  
 

Vedtak: 

Kommunestyret tek framdriftsplanen til orientering. Arbeidsgruppa orienterer i kommunestyret etter 
kvart møte.  

Vedteke med 13 røyster mot 1 røyst. Erling Walderhaug (H) røysta mot framlegget.   



 

 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

054/18: Nyval av representant til råd og utval 

 

Behandling: 

Ottar Tangen(Frp) fremja følgjande framlegg:   
Nemndenemnda må møtes for å koma med framlegg til kommunestyret om medlem til dei verv 
Kristin Handeland hadde. Ingmar Stuberg kallar inn til møte.  
Framlegget vart avvist med 13 mot 1 røyst. Ottar Tangen(Frp) røysta for framlegget.  
Kristin Aase(Ap) fremja følgjande framlegg: 
Ny representant til Val og røystestyret:  
Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant til Kontrollutvalet for sal og skjenking av alkohol:  
Anna Marit Storemark    vara Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant til Arbeidsmiljøutvalet: 
Gidske Borge Kolltveit  
Ny representant av Felleskyrkjeleg Råd: 
Ottar Tangen    vara: Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant av Generalforsamlinga i Aufera: 
Anna Marit Storemark       vara: Gidske Borge Kolltveit.  
 

Vedtak: 

Ny representant til Val og røystestyret:  
Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant til Kontrollutvalet for sal og skjenking av alkohol:  
Anna Marit Storemark    vara Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant til Arbeidsmiljøutvalet: 
Gidske Borge Kolltveit  
 
Ny representant av Felleskyrkjeleg Råd: 
Ottar Tangen    vara: Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant av Generalforsamlinga i Aufera: 
Anna Marit Storemark       vara: Gidske Borge Kolltveit.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 



 

 

055/18: Utbetring av internett på Fedje skule 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Fedje kommune flyttar investeringsmidlane 2018 som var sett av til nytt låssystem på skulen, kr 
150 000, over til oppgradering av det trådlause nettverket på mellomtrinnet og ungdomstrinnet ved 
Fedje skule.  

Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

056/18: Eventuelt 

 

Behandling: 

Silje Sulen Gullaksen(H) ba om at ein får ein oversikt over kor tid me har legevakt på Fedje og at det 
vert opplyst på heimesida i god tid.  
Ordførar sa at me må koma tilbake til det.  
Erling Walderhaug (H) spurde om Fedje kommune er i kontakt med skyss angåande ny ferje.   
Ordføraren sa at Fedje kommune skal ha møte med Fjord 1 fredag neste veke.  
Ordførar orienterte om ny rutine for innkalling på papir. Dei fleste får innkalling på e-post. Dei som 
får det papir må ringe og avtale tidspunkt om å hente på kommunehuset. Om me sender innkalling i 
posten riskerer me at dei ikkje kjem fram i tide til møte.  
Ordførar tok opp at politikarar ikkje møter i utvala. Politikarar har plikt til å møte i utvala, og å melde 
i frå om forfall og ha gyldig grunn etter kommunelovas paragraf 40.  
 

Vedtak: 

Ingen vedtak under eventuelt.  
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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